



寶安商會王少清中學
Po On Commercial Association
Wong Siu Ching Secondary School

Address: 2 Tai Pa Street, Tsuen Wan, N. T.
地址: 香港荃灣大壩街2號

Tel. 電話: 2414 0157
Fax 傳真: 2412 3843

「升中選校講座」(2021-22年入學) 最新詳情
Latest Arrangements on F.1 Admission Talk (for 2021-22 Admission)

因疫情緣故，本學年「升中選校講座」將於11月28日(星期六)下午透過網上形式進行。鍾佛成校長會提供選校錦囊，簡介本校特色及收生標準，並分享家長如何協助子女準備中學生活。此外，鍾校長會重點回答家長提問。為使答問內容能更切合家長的需要，現誠邀貴家長**由即日起至11月22日(星期日)前**先行透過 <https://rb.gy/vsvmyv> 提出問題，待校方整理後，鍾校長將會就大家關注的事項作詳細解答。

「升中選校講座」及答問片段將於**11月28日(星期六)下午二時正**透過學校網站主頁發放，家長無須事前登記。觀看影片後，如有其他疑問，歡迎致電24140157向本校職員查詢。

另外，家長可在11月30日(星期一)起於學校網頁下載報名表及章程或親臨本校索取，辦公時間由上午九時至下午六時正(星期一至六)。

敬請留意！

Due to the epidemic situation, our F.1 Admission Talk scheduled for 28 November (Sat) will be held online. Our Principal, Mr. Chung Fat Shing, will give a short introduction on entrance requirements, highlights of the school and tips on adjusting to secondary studies. We cordially invite you to submit your questions to <https://rb.gy/vsvmyv> **from now till 22 November (Sun)**. Questions of similar concerns will be compiled and addressed by the Principal in detail at the talk.

The video recording of the talk and Q&A session will be released **on 28 November (Sat) at 2:00 pm**, accessible at our main page of the school website. Pre-registration is not required. If you have further questions after the talk, you are welcome to contact our staff at 24140157.

F.1 Admission Application Forms will be available for download on our website from 30 November (Mon). Printed copies can be obtained in person during school hours from 9:00 am to 6:00 pm (Monday to Saturday).

Thank you for your kind attention.